
 

Notulen Bestuursorgaan KBF 

12.6.2023. 
 

De bijeenkomst verliep hybride via Teams. 

Aanwezigen: Yanick Bos, Hans Kok, Nicole Vyncke, Sam De Smet, Paul Leysen, Bruno 

Vermeeren, Herman De Kegel (notulen) 

Verontschuldigd: Frank Stevens, Paul Verzele (volmacht aan Herman De Kegel) 

Afwezig: Jan Cools 

Agendapunten: 

1. Goedkeuring notulen BO KBF 8.5.2023 

2. Evaluatie RvCA 

3. Planning Beleidsplan 2025-2028 

4. Topsport - beeld topsportstrategie 

5. Hutten - stand van zaken 

6. Vergaderkalender 2024 

7. Partnerships 

8. Varia 

8.1. Beleggingen Van Landschoot 

8.2. Belgian Biodiversity Alliance 

8.3. Nieuwjaarslunch/-receptie CAB-KBF 

8.4. Bezoek secretaris-generaal AÖ 

8.5. Buitenklimmuur Born  

1. Goedkeuring notulen Bestuursorgaan 8.5.2023. 

De notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd. 

2. Evaluatie RvCA. 

De bijeenkomst werd door de aanwezigen als positief en dynamisch ervaren. 

Enkele aandachts- en verbeterpunten: 

● i.g.v. hybride of digitale bijeenkomst de link voor deelname op een nog duidelijker 

manier aangeven in de uitnodiging (bv. de hyperlink in kleur èn markeren met kleur) 

● waar mogelijk agendapunten ook door andere bestuurders te laten toelichten 

● een ander systeem zoeken voor het digitaal stemmen/adviseren t.v.v. Election 

Runner (bv. Teams - Polls)  

● de pp-presentatie minstens 1 maand op voorhand bezorgen aan de clubs 

Voor de bijeenkomst van 15.11 wordt voorgesteld 
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● agenda: 

○ info vanuit KBF 

○ afhankelijk van de input van clubs: de mogelijkheden van Sportwerk 

Vlaanderen (bv. i.k.v. samenwerkingsverbanden tussen clubs) 

○ info vanuit de clubs (bv. voorbeeld van Jeugdwerking) 

● locatie: 

○ bevragen clubs naar locatie die vlot bereikbaar is met openbaar vervoer (bv 

JH Brussel) 

3. Planning Beleidsplan 2025-2028. 

Het planningsproces voor het opstellen van het Beleidsplan 2025-2028 wordt toegelicht. Op 

maandag 3 juli komt de Stuurgroep een eerste keer bij elkaar. 

Lopende LT-projecten zoals het Topsportplan, de hutten, enz.. zullen ingepast worden in het 

Beleidsplan.  

4. Topsport - beeld topsportstrategie. 

De visuele voorstelling van de verschillende stromen binnen het sportklimmen, wordt 

voorgesteld. Uitwisseling (verbinding), in-/doorstroom en invloed tussen alle elementen 

worden uitgebreid toegelicht. 

Deze voorstelling is zeer nuttig om projecten, beslissingen, te plaatsen binnen het volledig 

geheel en zal aangewend worden op de verschillende niveaus binnen KBF: Bestuursorgaan, 

Algemene Vergadering, Raad van Clubafgevaardigden, sportcellen, secretariaat…. 

5. Hutten - stand van zaken. 

Een stand van zaken wordt gegeven van de werken in de Chaveehut i.k.v. de 

brandveiligheid. Wat de aanpassingen in de keuken betreft, zal het FAVV pas langskomen 

nadat een toelating tot exploitatie werd aangevraagd. Daarom werden offertes gevraagd voor 

het aanpassen van de keuken naar de vereisten van het FAVV. 

Voor de werken en investeringen werd intern een sjabloon aangemaakt om de opvolging 

ervan overzichtelijk en eenvoudig te maken. Dit sjabloon zal digitaal ter beschikking worden 

gesteld. 

Wat de plannen op middellange en lange termijn betreft, werd een inventaris gemaakt van 

de documenten die aan de overheden moeten worden bezorgd. In de loop van de maand 

augustus wordt een officieel gesprek gepland met de gemeentelijke overheid. 

Beslissingen: 

● uiterlijk 26.6 bezorgen de leden van het BO hun opmerkingen over het document 

‘Toekomstvisie Chaveehut: programma van eisen’  

● om het reservatiesysteem up-to-date te houden: beperkingen in de capaciteit van de 

Chaveehut door de werken, tijdig doorgeven aan het secretariaat 

6. Vergaderkalender 2024. 

Het ontwerp van vergaderkalender 2024, evenals een aanzet tot het structuur geven van 

vaste KBF- en andere events worden toegelicht.  
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Beslissingen: 

● vergaderkalender koppelen aan vergaderverzoeken met de vraag die te koppelen 

aan de persoonlijke agenda 

● kalender KBF- en andere events finaliseren 

● peilen naar locaties 15.11.2023 en Beleidsdag 2024  

7. Partnerships. 

Een overzicht wordt gegeven van lopende gesprekken over partnerships met mogelijke 

meerwaarde voor KBF. 

8. Varia. 

8.1. Beleggingen Van Landschoot. 

Voor deze beleggingen wordt van gedachten gewisseld over een  beleggingsprofiel. 

Beslissing: 

● 6 bestuurders verkiezen het profiel ‘Betrokken’, 1 bestuurder het profiel 

‘Neutraal’ 

8.2. Belgian Biodiversity Alliance. 

Deze vereniging is een alliantie van private en publieke spelers met als doel het 

belang van biodiversiteit onder de aandacht te brengen. 

Beslissingen: 

● de alliantie in contact brengen met de Vlaamse Sportfederatie 

● contact onderhouden 

● de alliantie kan het KBF-rotsbeheer extern aanbrengen als voorbeeld 

8.3. Nieuwjaarslunch/-receptie CAB-KBF. 

Er is nood aan een platform voor gesprekken met CAB. Voorgesteld wordt jaarlijks 

met CAB een gezamenlijke nieuwjaarslunch/-receptie te organiseren voor 

bestuurders en personeel. Hierbij zouden de voorzitters CMBel, CAB en KBF de 

highlights en plannen voor het komend kalenderjaar belichten.  

Beslissing: 

● jaarlijks dergelijke bijeenkomst organiseren  

8.4. Bezoek secretaris-generaal AÖ. 

De nieuwe secretaris-generaal AÖ maakte de intentie kenbaar begin augustus een 

bezoek te brengen aan KBF. Een gesprek met de KBF-voorzitter en algemeen 

directeur maakt hiervan een belangrijk onderdeel uit. Beiden zijn die periode echter 
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met vakantie. Het AÖ-secretariaat werd hierover geïnformeerd en bevraagd naar een 

alternatief tijdstip. 

8.5. Buitenklimmuur Born. 

KBF werd gecontacteerd voor financiële ondersteuning van een project in de 

Oostkantons. Het betreft een klimmuur met 8 à 9 routes op een brugpijler van een 

oud treinviaduct langs de Vennbahn en dit in de gemeente Born (Amel). CAB zal de 

brug huren en verzekeren, CAB Ostbelgien de klimwand beheren. 

Beslissing: 

● vragen of er bezwaar is het bericht te verspreiden naar de KBF-clubs en te 

publiceren in Monte en de KBF-website 

8.6. Topsportschool. 

Er is nog geen uitsluitsel over het ingediende dossier ‘Topsportschool’. Dit dossier 

staat los van het voorzien van (topsport)infrastructuur in Vlaanderen. 

Beslissing: 

● eind juni bijeenkomen rond topsportinfrastructuur in de regio Antwerpen 

 
Volgende bijeenkomst: donderdag 24 augustus om 19:30 u. op het secretariaat te 

Zwijndrecht 


